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رئیس سازمان تبلیغات اسلامی:

بودجه سال گذشته اربعین صفر بود و امسال به زیر صفر رسیده است

رئیس سازمان تبلیغات اسلامی با بیان اینکه هیچ بودجهای برای اربعین تعریف نشده است، گفت: سال گذشته بودجه

در این بخش صفر بود و در حال حاضر با توجه به حساسیت وضعیت اقتصادی به زیر صفر رسیده است.

رئیس سازمان تبلیغات اسلامی با بیان اینکه هیچ بودجه ای برای اربعین تعریف نشده است، گفت: سال گذشته بودجه
در این بخش صفر بود و در حال حاضر با توجه به حساسیت وضعیت اقتصادی به زیر صفر رسیده است.

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام حجت الاسلام محمد قمی، روز جمعه در دومین روز از دومین همایش بین المللی
فعالان اربعین حسینی که در تالار قدس کتابخانه مرکزی حرم امام رضا (ع) برگزار شد، اظهار کرد: اربعین و کربلا رفتن
تنها به صورت ظاهری ایمان ما را نشان می دهد و باید کلیت زندگی امام را الگوی خود قرار دهیم، تمدن توحیدی ولایی

و مهدوی که وعده داده شد از همین نقطه آغاز می شود.

وی افزود: هزاران برکت بزرگ در اربعین بوده و میزبانان از مهمانان استقبال به عمل می آورند، کسانی که در راه خیر
پیشگام می شوند از سعادت بالایی برخوردارند، هیچ بودجه ای برای اربعین تعریف نشده و باید با معنویت به این زیارت
رفت، در واقع بحث مالی مطرح نیست، سال گذشته بودجه در این بخش صفر بود و در حال حاضر با توجه به حساسیت

وضعیت اقتصادی بودجه به زیر صفر رسیده است.

قمی گفت: از افراد و پروژه های پژوهشی آنها حمایت می کنیم و در تمام مسیر با آنها همراه هستیم، هنوز نقش طلبه
ها ایفا نشده و باید در راستای محقق شدن آن کوشید، باید هرکسی رسالت خود را ایفا کند و وظایف میان مسلمانان

تقسیم شود، اراده خاص حضرت به ما تعلق گرفته و باید از این سعادت برخوردار شویم.
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